
Contact us at
+961 1 350000  |  Ext. 6444
homecare@aub.edu.lb

Monday through Friday
from 8:00 am-4:00 pm

Or through 
MyAUBHealth

Get the best medical care at the comfort of your home. 

DOCTOR CONSULTATION SERVICE AT HOME



خدمة المعاينة الطبّّية في المنزل
إحصل على أفضل رعاية طبّّية في راحة منزلك.

6444                          |  +961 1 350000
homecare@aub.edu.lb

 من الإثنين إلى الجمعة من
الساعة 8:00 صبّاحًا–4:00 مساًء

أو من خلال
MyAUBHealth

يرجى التواصل على
الرقم الداخلي.



توفر خدمة المعاينة الطبّّية في المنزل إستشارات طبّية في راحة منزلك. يشمل فريقنا مجموعة 
من الأطبّاء المتخصصين في طبّّ الشيخوخة وطبّّ العائلة.

ما هي خدمة المعاينة الطبّّية في المنزل؟

ماذا يحصل خلال زيارة الطبّيب؟
سيقوم الطبّيبّ بما يلي:

الإستفسار عن تاريخك الطبّي.  
القيام بفحص سريري شامل وقياس علاماتك الحيوية.  
مراجعة أدويتك ووصف أدوية جديدة )في حال الحاجة لذلك(.  
طلبّ المزيد من الفحوصات الطبّية كالفحوصات المخبّرية )لطلبّ خدمة المختبّر المنزلية،   

يرجى الإتصال على الرقم: 350000 1 961+ ، الرقم الداخلي: 5266( أو التصوير الشعاعي.
طلبّ خدمات أخرى مثل العلاج الفيزيائي أو العناية التمريضية )في حال الحاجة لذلك(.  
تثقيفك وأعضاء عائلتك على مسار مرضك.  

من يمكنه الإستفادة من خدماتنا؟
جميع المرضى باستثناء المرضى اللذين  يحتاجون الى عناية طبّية معقدة، عناية طارئة، 

أو دخول الى المركز الطبّي. قد تستفيد من هذه الخدمة إذا:

كنت بحاجة إلى المساعدة  في المشي كالعكازات، أو العصا، أو الكرسي المتحرك، أو   
.)Walker( المشاية

كنت بحاجة إلى وسيلة نقل خاصة أو مساعدة شخص آخر لمغادرة المنزل.  
كنت  تعاني من مشاكل في الصحة النفسية أو الذاكرة.  
كان لديك أمراض مزمنة وتحتاج إلى متابعة مستمرة.  
كان لديك جدول عمل ضيق أو كنت مهتم بالخدمة لأي سبّبّ آخر.  

إذا أردت أنت أو أحد من أفراد عائلتك الإستفادة من هذه الخدمة، يمكنك التواصل إما مع طبّيبّك الأساسي أو 
مع منسق الرعاية الصحية.

للمواعيد، يرجى التواصل معنا على 35000 1 961+، الرقم الداخلي: 6444 من الإثنين الى الجمعة بين 8 صبّاحاً و 
4 مساءً. نحن حاضرون للإجابة على كافة أسئلتكم.



Who Can Benefit From Our Service?
All patients can benefit from our service except those who require complex 
medical care or emergency care. You might benefit from this service if:
•  You need the aid of supportive devices such as crutches, canes, wheelchairs,  

or walkers.
•  You need special transportation or the assistance of another person to leave 

your home.
• You have mental health or memory problems (such as Alzheimer’s disease).
• You have chronic diseases that need continuous follow-up.
•  You have a tight work schedule or are interested in the service for any 

other reason.

What Happens During The Visit? 
Your doctor will:
• Inquire about your medical history.
• Do a thorough physical examination and check your vital signs.
• Review your medications and prescribe new ones (if needed).
•  Request further medical tests such as blood tests (to inquire about our Home 

Collection Services, please call +961 1 350000, Ext: 5266) or imaging.
• Request other services such as physical therapy or nursing care (if needed).
• Educate you and your family members about your disease process.

What Is Doctor Consultation Service At Home?
The Doctor Consultation Service at Home provides you with medical 
consultations at the comfort of your home. Our team includes a pool of 
specialized and skilled, geriatric and family doctors.

Talk to your primary doctor or to the Home Service Case Manager if you think you or any 
of your family members can benefit from this service. 
To schedule an appointment, please contact us on +961 1 350000, Ext 6444, from Monday 
through Friday from 8:00 am–4:00 pm. We are here to answer all your questions.


